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Susteren, 20 maart 2019 
 

Notulen vergadering 13 maart 2019 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden in OBS “De Springdonk” op woensdag 

13 maart 2019. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 

Van het bestuur:  John Schulpen, Armand Gielen, André Gerhards, Peter Feijen en Maria Gijzels. 

Ondersteunende leden: Marcel Boreas, Jo Franken, Jan Baar, Jac van de Winkel, Pierre Wagemans.  
 

Afwezig. 

Van het bestuur:  Ton Ory met kennisgeving. 

Ondersteunende leden: Jan Cremers en Clarence Pielaat. 
  

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda. 

John Schulpen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen welkom.  
 

A. Mededelingen. 

John Schulpen deelt mee dat door afwezigheid van Ton Ory, Armand Gielen deze keer de notulen maakt. 

De volgende keer zal, bij toerbeurt, een ander bestuurslid deze taak op zich nemen. 

Marcel Boreas spreekt zijn waardering uit en complimenteert de organisatoren van de “Limburgs Kampioensjap 

VastelaovesWages “  “LKVW” met de mooie optocht. 
 

B. Vaststellen agenda. 

De toegestuurde agenda (zie bijlage 2) wordt zonder verdere opmerkingen vastgesteld en dient als leidraad voor de 

vergadering. 
 

 

2. Notulen voorgaande vergaderingen. 

De notulen van 6 februari 2019 worden doorgenomen. De notulen worden zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 

Jac van de Winkel verzoekt om, in de toekomst, aanpassingen in de diverse conceptversies te markeren. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/mails. 

De correspondentielijst (zie bijlage 3) vanaf 1 feb. t/m 9 maart 2019 is toegestuurd. Een aantal punten uit deze lijst 

komen tijdens het verdere verloop v.d. vergadering ter sprake. 

Jac van de Winkel geeft aan dat de brief van Jan Smeets m.b.t. aanleg kalkmoeras ontbreekt. John Schulpen zegt toe 

deze te verzenden. 

 
 

4. Financiën. 

A. Financieel overzicht t/m 9 maart 2019.  

Momenteel bedraagt het batig saldo: € 1.500,00 
 

 

5. Gebiedsvisie Susteren Plus. 

A. Centrumplan. 

1) Stand van zaken. 

Door de Rabobank is er, op het Willibrordusplein, een pinautomaat geplaatst. Gezien de ligging zou een extra 

scherm de klanten kunnen beschermen tegen de slagregen. Daar alle pinautomaten worden overgedragen aan 

een landelijke firma, is het niet zeker of een verzoek aan de Rabobank enig nut heeft. 

Marcel Boreas geeft aan dat er door gebrek aan een budgetdiscounter c.q. 2de supermarkt er geen concurrentie 

en te weinig aanbod is. Zijn idee over hoe het Willibrordusplein in de huidige situatie had kunnen uitzien wordt 

verwezen naar punt 5 B. 

Maria Gijzels meent dat de mooie plannen van uit het verleden niet meer te realiseren zijn en dat de leegloop 

van winkels in Susteren mede aan de mensen zelf ligt, o.a. wegens aankopen in het buitenland, andere dorpen 

en het internet. 

Het onderwerp, aanbrengen verkeerspijlen op het Willibrordusplein en – straat wordt meegenomen bij punt 

5C1B. 
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B. Regionale Structuurvisie Wonen 2021. 

Dit ligt ter inzage op het gemeentehuis. 

 

C. Werkgroep (WG) Verkeer: 

1) Consultatie verkeersdeskundige gemeente. 

a. Aanleg kalkmoeras IJzeren Bos; 

Onder de deelnemers ontstaat er een pittige discussie m.b.t. de hoeveelheid af te graven grond, aantal 

vrachtwagens, te volgen routes, bospaden, bruggen, veiligheid passanten enz. 

De mail van Ruud Verhaegh over dit onderwerp krijgen de deelnemers nog toegestuurd, maar medio 

mei / juni komt er een aanbesteding en vervolgens een overleg met alle partijen. 

b. Parkeerproblemen ABC-straten. 

Maria Gijzels, Jo Franken en Armand Gielen prikken een aantal data om samen met de 

verkeersdeskundige Ruud Verhaegh ter plekke een schouw te houden. 
 

2) Verbreding A-2, Buurtenplatform. 

a) Stand van zaken; 

In zijn algemeenheid zijn er geen verdere ontwikkelingen, maar Marcel Boreas brengt het onderwerp 

“Viaduct Gebroek” opnieuw ter discussie. Ondanks de veelheid aan mails die hier reeds over zijn verstuurd, 

legt Pierre Wagemans uit dat in de oorspronkelijke plannen 5 viaducten/bruggen zouden verdwijnen. Door 

overleg zijn er 3 stuks behouden gebleven maar de realisatie hiervan moet wel passen binnen het budget.  

Dit kan alleen in de uitvoering als langzaam- voetgangersverkeer.  

Over de plaats, voor of achter het Anker, is nog overleg met de diverse partijen. 
 

 

3) Ontwikkelingen VDL/Nedcar. 

a) E-mail en brief Gedeputeerde Staten; 

Het treinverkeer over de Yard is definitief van de baan. Ten behoeve van uitbreiding van het bedrijf worden 

er gronden aangekocht. Een uitbreiding van de Pershal staat in de plannen. 

b) Info-avond 10 april Amrath Born; 

De DR vergadering, gepland op 10 april, wordt verschoven naar 17 april zodat de DR-leden naar 

deze info-avond kunnen gaan. 

c) Vaststellen datum overleg wethouder Meuwissen (zie ook 7.A.4) 

Tijdens de DR vergadering van 17 april. 
 

4) Mobiliteitsplan Provincie. 

Ontwikkelingen rond het Onderliggend Wegennet (OWN) 

De verkeersstromen worden door de Provincie onderzocht en in kaart gebracht waarna ze met een plan 

komen.  

 
 

6. Voortgang Armand’s “Tunnelvisie”. 

A. Stand van zaken (Stavaza). 

Na de herinneringsmail van Ton Ory op 23 jan. 2019 aan wethouder Peter Pustjens, heeft de wethouder contact 

gehad met de provincie. Dit heeft geleid tot een hernieuwd contact met de provincie waarin ze de weg wijzen naar 

de organisatie “Voor De Kunst” – “VDK”. De provincie geeft blijkbaar geen rechtstreekse subsidies meer aan 

projecten zoals het onze, maar doet dit indirect middels het “Crowdfundingplatform VDK”. Het komt erop neer dat 

de provincie 30 % van het doelbedrag bijdraagt (met een max. van € 10.000,00), als minimaal 30 % van het 

doelbedrag is opgehaald. 

Op maandag 18 maart 2019 is er in Venlo een “Spreekuur voordekunst” gevolgd door de ‘Kickoff Crowdfunding in 

Limburg”. 
 

B. Voortgang. 

Armand heeft zich voor beide activiteiten laten inschrijven. In de volgende DR van 17 april komt de stand van zaken 

aan de orde en kan de DR beslissen “Hoe verder”. 

Peter Feijen geeft ter overweging mee dat de provincie wel nog subsidie geeft aan stichtingen. 

Maria Gijzels geeft aan dat overleg met de “Stichting Kunst- en Cultuurraad” zinvol zou kunnen zijn. 

 
 

7. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid. 
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A. Stand van zaken. 

1) Uitkomst plenaire bijeenkomst 25 februari 2019. 

2) Uitkomst stakeholder bijeenkomst 11 maart 2019 

 

Pierre Wagemans geeft een bondig verslag van beide bijeenkomsten.m.b.t de energievisie van de gemeente. 

Ook het spel met de mogelijkheid om op individueel niveau aan te geven waar eventueel windmolens konden 

worden geplaatst of zonne-energie kon worden opgewekt, werd uit de doeken gedaan. 

Helaas waren van de ± 60 aanwezigen hooguit 30 standaard burgers, waardoor het meer leek op de ver van 

mijn bed show. 

Binnen de DR ontstaat er een levendige discussie over: 

een betere voorlichtingscampagne – voldongen feiten – getrapt opgedragen door de overheid – gegoochel met 

getallen – innoveren – betere communicatie – voor onze nabestaanden – de wereld beter achterlaten – nut 

c.q. gevolgen over het wel of niet halen van de doelstellingen – andere energiebronnen – waarom alleen maar 

zon en wind – uitgangspunt gemeente inzet doelstellingen – bewoners beter betrekken bij de energietransitie 

i.p.v. opleggen – noodzaak voor de gemeente om draagvlak en goodwill te kweken bij de burgers – de 

gemeente informeren om beter te communiceren met de burgers -  rol v.d. DR als vertegenwoordiging  van de 

bewoners kern Susteren c.q. het onderhouden van de communicatie met de gemeente en het doorgeven van 

informatie - ontbreken van een duidelijke analyse m.b.t. de echte vervuilers en de hiertegen te nemen acties. 

  

3) Schrijven Marcel Boreas 20 februari 2019. 

Marcel Boreas geeft tekst en uitleg over zijn 41 vragen die hij middels zijn mails - “Bedenkingen/zienswijze bij 

beleidskader zon- en windenergie Echt-Susteren”- aan de gemeente heeft gesteld. Ondanks dat deze vragen op 

persoonlijke titel zijn gesteld worden ze door veel dorpsgenoten gedragen. 

Naar aanleiding van deze vragen ontstaat er bijna een soortgelijke discussie als onder 7.A.1/2. We kunnen 

hieraan nog toevoegen: “politieke discussie, we zijn een klein radertje, landelijk, Europees , populistische 

partijen en verdeel en heers” 

Verder geeft Marcel aan dat hij in zijn algemeenheid, maar ook hier bij de DR, de betrokkenheid van de jeugd 

mist, het gene door de DR volmondig als probleem wordt onderkend. 

 

4) Vaststellen datum visie wethouder Meuwissen. 

Deze visie zal besproken worden tijdens de DR-vergadering op woensdag 17 april 2019. 

 

8. Voortgang Ontwikkelingen Sociaal Domein. 

A. Stand van zaken 

Maria Gijzels en Pierre Wagemans maken gewag van de uitbreiding van de “Huiskamer” projecten. 

De 3 uitvoeringen zijn nu:  Huiskamer.  (basis) 

    Huiskamer Plus.  

    Huiskamer Extra.   

Deze “Extra” uitvoering zorgt voor gelijktijdige begeleiding van de deelnemer als ook de mantelzorger. 

Het is de bedoeling om in deze vorm, 7 tot 14 koppels te begeleiden.  

 
 

9. Things_to_Do_Lijst versie V30_29_11_2018 

Standpunt conform vorige vergadering. (zie notulen DR 06-02-2019) 

 
 

10. Rondvraag. 

De Boomfeestdag in de Mehre  van 13 februari 2019, is wegens weersomstandigheden verplaatst naar woensdag 27 

maart 2019. 
 

André Gerhards geeft aan dat de provincie en de gemeente de burgers veel beter kunnen informeren over de 

toegevoegde waarde van “Het Waterschap en de belangrijkheid van de verkiezingen voor de “Leden van het algemeen 

bestuur  van het waterschap Limburg”. 

Marcel Boreas geeft aan dat hierover informatie is te vinden, op de website van de gemeente Echt-Susteren. 

 

11. Sluiting. 

John Schulpen sluit de vergadering met dank voor ieders inbreng om 21:15 uur.  

De volgende vergadering vindt plaats in de OBS de Springdonk op woensdag 17 april 2019 om 19:00 uur.  
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Bijlagen: 3 

1. Presentielijst vergadering 13 maart 2019 

2. Agenda 13 maart 2019 

3. Correspondentielijst 1 feb. t/m 9 mrt. 2019. 

 

 

 

 

 


